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60-509 Poznań

PETYCJA
w sprawie przyspieszenia procedury wydania zezwolenia na zajęcie pasa drogowego 

przez firmę przeprowadzającą prace związane z instalacją sieci światłowodowej na ulicach: 
Kolejowej, Świerkowej oraz Orzechowej w Wirach.

Mieszkańcy oraz właściciele posesji przy ul. Kolejowej, Świerkowej oraz Orzechowej 
w Wirach uprzejmie proszą o przyspieszenie wydania zezwolenia na zajęcie pasa 
drogowego na ulicach: Kolejowej, Świerkowej o rąz_ Orzech owej w związku z inwestycją 
polegającą na przeprowadzeniu ihsfałacjrSwicilłowodowej.

Ze względu na trudne warunki występujące w okolicy w/w ulic, spowodowane 
pochyłym i pobagiennym terenem oraz fatalną nawierzchnią dróg, zmagamy się z licznymi 
problemami, które rozwiązać może budowa dróg twardych o ulepszonych nawierzchniach 
wraz z zastosowaniem odpowiedniego odprowadzenia wód deszczowych. Zależy nam 
na szybkich, ale skutecznych i przemyślanych działaniach. Ponieważ staramy się (poprzez 
petycje oraz liczne pisma adresowane m.in. do Urzędu Gminy Komorniki) o przyspieszenie 
utwardzenia naszych ulic i o rozwiązanie problemu cyklicznych podtopień naszych posesji 
oraz dróg, jesteśmy zmuszeni do ponaglania wykonawców wszelkich prac związanych 
z koniecznością ingerencji w nawierzchnię dróg. Chcemy bowiem wcześniej zadbać o stan 
naszych wyremontowanych w przyszłości ciągów komunikacyjnych.

Firma, oferująca nam usługi internetowe, przekazała mieszkańcom informację, iż jako 
inwestor złożyła do Starostwa wniosek o wydanie zezwolenia na zajęcie pasa drogowego, 
ale jeszcze tego zezwolenia nie otrzymała, więc nie może przyspieszyć prac związanych 
z przeprowadzeniem sieci światłowodowej. W związku z tym, bardzo prosimy o weryfikację, 
czy taki wniosek wpłynął i jeśli to możliwe, o informację na jakim etapie rozstrzygnięcia jest 
w/w sprawa. Jednocześnie informujemy, że Urząd Gminy Komorniki wniosek w tej sprawie 
rozpatrzył pozytywnie.

Serdecznie prosimy o rozpatrzenie wniosku inwestora sieci światłowodowej 
bez zbędnej zwłoki, zgodnie z art. 35 KPA. Każdy dzień jest dla nas cenny, ponieważ 
każdego dnia (poza utrudnieniami komunikacyjnymi wynikającymi z fatalnego stanu naszych 
dróg) w zależności od aury zmagamy się z kurzem, pyłem lub błotem i ciągle się boimy, 
że zagrozi nam kolejne zalanie dróg i posesji. Prosimyo wyrozumiałość i zrozumienie. 
Zapewniamy, iż jesteśmy otwarci na współpracę. Bardzo prosimy o pozytywne rozpatrzenie 
naszej prośby.

W załączeniu kopia petycji w sprawie przyspieszenia budowy dróg na ulicach: 
Kolejowej, Świerkowej i Orzechowej w Wirach oraz lista podpisów mieszkańców.


